
بیمارستان آیت الله خوئی باید
در اولویت طرح ها قرار می گرفت

خرداد 10, 1395
امام جمعه خوی گفت: بیمارستان آیت الله خوئی باید در اولویت

طرح ها قرار می گرفت.

به گزارش نشریه الکترونیکی نگاه از خوی، حجت الاسلام و المسلمین
سیدرضی شکوری در جلسه شورای اداری که با حضور وزیر محترم بهداشت
درمان و آموزش پژشکی در فرمانداری خوی برگزار شد، طی سخنانی
اظهار داشت: بیمارستان آیت الله خویی و دانشکده پژشکی در اولویت

طرح ها قرار گیرد.

وی افزود: آیت الله خویی آفتاب تابان شرق و غرب است و حدود 15
سال در دست هیئت امنا و چندین سال در دست دولت بالاتکلیف مانده که

باید بزودی موانع برداشته شود و این طرح به اتمام برسد.

وی بـا اشـاره بـه عقبمانـدگی خـوی تصـریح کـرد: کلنگـی بـودن دو
بیمارستان، خاکی بودن ۶۰ درصد از راههای روستاها، احداث پایانه و
جلوگیری از کارشکنیها، قتلگاه بودن جادههای ورودی، تعریض جاده
رازی، نبود سرمایهگذار، نبود دانشگاه دولتی، مشکلات زیرساختی
فرودگاه و برقراری پروازهای بیشتر، کارشکنی برای احداث سد و نبود
پروژههای ملی در شهرستان خوی را میتوان از عوامل عقبماندگی این

شهرستان نام برد.

امام جمعه خوی در ادمه با اشاره به ویژگی پژشکان خاطر نشان کرد:
این قشر باید دارای ویژگی های بارزی همچون، دورگردی پژشک،
دلسوزی، داشتن تخصص، توجه به شخصیص و عنایت به نیازمندی های

جامعه را داشته باشند.

وی به ویژگی های مردم شهرستان اشاره و بیان داشت: شهرستان خوی
مردمی ولایت مدار و انقلابی، شجاح و سلحشور، قانع و کم توقع،
پیروان ادیان و مذاهب مختلف و غیره را دارا هستند که این چنین

مردمی نیازمند توجه ویژه است.

این مقام مسوول به جند راه کار در زمینه پزشکی اشاره وافزود:
ضرورت روش جدی در موضوع پیشگیری، مشکل استفاده بی رویه مردم
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بدلیل فرهنگ غلط ، مشکل دسترسی به بعضی داروهای نایاب، برنامه
ریزی برای جلوگیری از مراجعات بی رویه مردم این چندین راهکار در

این زمینه است.

وی با اشاره به ضعف مدیران در پاسخگویی و نطارت به مطالبات مردمی
تصریح کرد: متاسفانه مدیران در نطارت به زیر مجموعه و پاسخگویی
به مطالبات مردمی ضعیف هستند و ضعف در مدیریت اجرایی را میتوان
از عوامل اصلی عدم توسعه استان نام برد و بودجه استانی باید به
صورت عادلانه در بین شهرستانها تقسیم شود، البته قصور و ضعف
مدیریت شهرستانی را هم میتوان یکی از دلایل عدم توسعه شهرستان خوی
دانست و قصور در مدیریت شهرستانی و عدم هماهنگی بین آنها، بی
تفاوتی مردم در سرنوشت خویش، وجود اختلاف بین مسئولان شهرستانی در
ادوار مختلف، حاکمیت دموکراسی اداری و حاکمیت آداب و رسوم غلط

مردم نیز از جمله برخی دلایل عقب ماندگیهای شهرستان خوی است.

امام جمعه خوی گفت: بروکراسی در ادارههای شهرستان خوی موجب فرار
سرمایهگذاران اقتصادی میشود و دولت ظاهرا نامهنویسیهایی در مورد
مشکلات شهر از مسؤولان شهرستانی درخواست کرده است، ولی صراحتا اعلام

میکنم این نامهبازیها به نتیجه نخواهد رسید.

شکوری تصریح کرد: اگر در خوی دانشگاه علوم پزشکی و دولتی احداث
نشود  جفا در حق مردم این شهرستان خواهد بود و حدالامکان باید با
تاییس دانشگاه علوم پزشکی موافقت شود چون شهرستان خوی دارای
جوانان باهوش هست که حق تحصیل در شهر خود در مراتب بالای دانشگاهی

را دارند.


